
Sent: Wednesday, July 13, 2022 4:49 AM 
To: i.blagova@sofia.bg 
Subject:  

 

До общинските съветници, 

Моля да бъде отложена идеята за почасовите билети,тъй като в случай на 

нейното приложение ще се губи несъразмерно много време при 

програмирането на апаратите за трите вида билета,30,60 и билет от два 

лева. 

С уважение:Марин Фирев 
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